
Formandsberetning for året 2022-2023 

Tvingsbakken: 

Hastigheden på vejen er stadigvæk i fokus. Alle bør tænke på, hvor hurtigt de kører, 

dvs. max 40 km/t. 

De hastighedsdæmpende foranstaltninger er undersøgt og lagt i ” mølpose” indtil 

videre, idet myndighederne kommune og politi er meget restriktive. Nærmere 

orientering til generalforsamlingen. 

Efter meget besvær fik vi lagt asfalt over de værste buler ved indkørslen til bakken. 

Vi havde i august en særdeles dejlig sommerfestaften i vores telt. Lars i nr. 26 lagde 

igen med stor velvilje grund til vores hygge. Kan absolut anbefales. 

Hjertestarteren lokaliseret til nr. 26 har heldigvis ikke været i brug. Håber den hviler 

i fred. 

Postyret omkring teglværkets fremtid har også bragt sindene i kog. Mange har lagt 

megen tid og kræfter i emnet, som også vil blive nærmere belyst på 

generalforsamlingen. 

Legepladsen søger stadigvæk om fondsmidler. Vi er repræsenteret ved Jeppe nr. 4, 

som vil forklare nærmere. 

Fastelavn blev i år afholdt fælles med andre foreninger på legepladsen med succes. 

Der er kommet to nye beboere, nemlig i nr. 25 og 41. Velkommen til jer. I vil 

modtage et velkomsttræ i løbet af foråret. 

Der blev indkaldt til orienteringsmøde d. 16. marts omkring byvarme (fjernvarme) i 

Annisse Nord.  Også her mere på generalforsamlingen. På vores hjemmeside kan 

man læse et nærmere referat. 

  

Pbv/Niels Seehusen nr. 12 


